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Lloc:    Sala d’actes de la FELIB 

Inici:   11.00 h 

Finalització:   12.00 h 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president. 

Sr. Pere Malondra Sánchez primer tinent de batle, en representació del senyor Miquel Ferrer 

Viver, batle d’Alcúdia i vicepresident primer. 

Sr. Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal i vicepresident segon. 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vicepresident tercer. 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de Maó i vocal. 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal. 

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal. 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batle de l’Ajuntament d’Eivissa i vocal. 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, regidor de l’Ajuntament de Sóller i vocal. 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal. 

Sr. Francesc Morell Bibiloni, batle de Campanet i vocal. 

Sra. Sonia Cardona Ferrer, vicepresidenta primera del Consell Insular de Formentera. 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal. 

Sra. Aina Calvo Sastre, batlessa de Palma i vocal 

Sr. Josep Oliver Rebassa, batle de Sineu i vocal. 

Sr. Josefa Costa Ramón, regidora de l’Ajuntament de Sant Antoni de Portmany i vocal 

 

Hi actua de secretària la Sra. Joana Alomar Serra. 

 

Excusen l’absència: 

. 
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Sra. Pilar Carbonero Sánchez, batlessa de Ciutadella i vocal. 

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal. 

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal. 

Sr. Guillem Ginard Sala, batle de Campos i vocal. 

Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de Manacor i vocal. 

Sr. José Ramón Bauzá Díaz, batle de Marratxí i vocal. 

Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle d’Algaida i vocal. 
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Per indicació del president, us convoc a la reunió ORDINÀRIA del 

CONSELL EXECUTIU,  que tindrà lloc el proper dia 8 de gener de 

2010, a les 10.45 hores en primera convocatòria i a les 11.00 hores en 

segona convocatòria, a la sala d’actes de la Felib, amb l’ordre del dia 

següent: 

 

 

1. El president informa. 

2. Proposta d’ordre del dia de l’Assemblea General. 

2.1 Proposta de modificació dels òrgans de govern de la FELIB, 

Comissió Permanent i Executiva, per elevar-la a l’assemblea que tindrà 

lloc seguidament. 

Precs i preguntes. 

 

 

 

Joana Alomar Serra 

Secretària general 

425 

23.12.2009 
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INICI DE LA SESSIÓ 

 

1. EL PRESIDENT INFORMA. 

Pren la paraula el president i comenta que, bàsicament, la reunió d’avui és per tractar la 

modificació dels òrgans de govern de la Federació. Exposa que el 21 de desembre 

s’anuncià en una roda de premsa la unificació AMIB-FELIB, però no tingué gaire ressò 

mediàtic. Tot i això, comenta que ahir, 7 de gener, tingueren una audiència amb el 

president de les Illes Balears, el senyor Francesc Antich i Oliver, que tingué més ressò.  

El senyor Tur comenta que és important que des de les altres illes s’aprofiti qualsevol acte 

per donar a conèixer la unificació entre les associacions.  

La secretària general informa que ja s’han rebut totes les adhesions, excepte la de Mancor 

de la Vall, perquè és un ajuntament petit i fan poques reunions plenàries a l’any. 

El senyor Orfila agraeix la tasca que han duit a terme el president de la Federació, el senyor 

Albertí, i el director general d’Administracions Públiques, el senyor Miquel Nadal Moyà.  

El president comenta que el senyor Nadal assistirà a l’assemblea, a l’igual que la consellera 

d’Innovació, Interior i Justícia, la senyora Pilar Costa, malgrat que han avisat que arribaran 

més tard. La secretària general comenta que també hi havia d’assistir la secretària general 

de la FEMP, la senyora Isaura Leal Fernández, però que per inclemències meteorològiques 

no podrà venir. 

 

2. PROPOSTA D’ORDRE DEL DIA DE L’ASSEMBLEA GENERAL.  

 

El president exposa l’ordre del dia de l’Assemblea General, que s’aprova per unanimitat, i 

queda de la manera següent: 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

2. Intervenció dels dos presidents de l’AMIB-FELIB. 

3. Aprovació de la incorporació dels nous membres als òrgans de la Federació. 

4. Assumptes de tràmit. 
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5. Salutació de la consellera d’Innovació, Interior i Justícia, la senyora Pilar Costa 

Serra. 

 

 

2.1 PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN D E LA FELIB, 

COMISSIÓ PERMANENT I EXECUTIVA, PER ELEVAR-LA A L’A SSEMBLEA QUE 

TINDRÀ LLOC SEGUIDAMENT.  

 

        

 

COMISSIÓ 
PERMANENT: 
MÀXIM 11 
VOCALS       

        
 CÀRREC NOM POBLACIÓ PARTIT ILLA TRAM VOTS  

 PRESIDENT 
JOAN FERRÀ 
MARTORELL PUIGPUNYENT PSOE MALLORCA 1 3 

PENDENT 
modificació VICEPRES. 1 

MIQUEL FERRER 
VIVER ALCÚDIA UM MALLORCA 4 20 

 VICEPRES. 2 RAMON ORFILA PONS ES MERCADAL ENTESA MENORCA 2 5 

 aprovat 
JOSEP CARRERES 
COLL FERRERIES   MENORCA     

 VICEPRES. 3 
JOAN ALBERTÍ 
SASTRE FORNALUTX PP MALLORCA 5 3 

1 VOCAL 
GUILLEM BERNAT 
FERRER SÓLLER UM MALLORCA 4 20 

2 VOCAL ANTONI MARÍ MARÍ 
SANT JOAN 
LABRITJA PP EIVISSA 1 10 

3 VOCAL MIQUEL ENSENYAT  ESPORLES PSM-EN MALLORCA 2 5 
4 VOCAL VICENÇ TUR MARTÍ MAÓ PSOE MENORCA 5 30 

5 VOCAL MARTÍ TORRES VALLS 
SANTA 
MARGALIDA PP MALLORCA 4 20 

6 VOCAL SANTIAGO PIZARRO  EIVISSA 
PSOE-
EXC EIVISSA 5 30 

7 VOCAL JAUME FERRER RIBAS FORMENTERA GXF FORMENTERA 3 10 
8 VOCAL JOAN JAUME MULET LLUCMAJOR  PP MALLORCA 5 30 
9 VOCAL JOAN ROTGER SEGUÍ SELVA  PP MALLORCA 2 5 
10 VOCAL JOSEP MARÍ RIBAS SANT JOSEP   PSOE EIVISSA 4 20 

 
SECRETARIA 
GENERAL 

JOANA ALOMAR 
SERRA Amb veu i sense vot 

 

CONSELL 
EXECUTIU: 
MÀXIM 27 
VOCALS       

        
 CÀRREC NOM POBLACIÓ PARTIT ILLA TRAM VOTS  
12 VOCAL MATEU FERRÀ  BANYALBUFAR UM MALLORCA 1 3 
13 VOCAL FRANCESC MIRALLES ALGAIDA PSOE MALLORCA 2 5 
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14 VOCAL FRANCESC MORELL  CAMPANET PSM-EN MALLORCA 2 5 
15 VOCAL BERNAT COLL RAMON LLOSETA PSOE MALLORCA 3 10 

16 VOCAL 
JOSEP OLIVER 
RABASSA SINEU PP MALLORCA 2 5 

17 VOCAL 
JOSE RAMÓN BAUZÁ 
DÍAZ MARRATXÍ PP MALLORCA 3 30 

18 VOCAL 
GUILLEM GINARD 
SALA CAMPOS UM MALLORCA 3 10 

19 VOCAL 
LLORENÇ 
CARRETERO  SANT LLUÍS PSOE MENORCA 3 10 

20 VOCAL PILAR CARBONERO CIUTADELLA PSOE MENORCA 5 30 

21 VOCAL 
ANTONI PASTOR 
CABRER MANACOR PP MALLORCA 5 30 

22 VOCAL AINA CALVO SASTRE PALMA PSOE MALLORCA 6 50 

23 VOCAL JOSEP SALA TORRES  
SANT ANTONI 
PORT. PP EIVISSA 4 20 

24 VOCAL 
RAFEL TORRES 
GÓMEZ INCA  PP   5 30 

25 VOCAL 
JOAN CABRERA 
VALENZUELA ES CASTELL  PP   3 10 

        

 

Referència als 
Estatuts de la 
Federació:       

 Article 21.2: 
La Comissió Permanent pot estar integrada per un màxim d’11 vocals 
(ara n’hi ha 7).   

 Article 38:  
El Consell Executiu pot estar integrat per un màxim de 27 vocals (ara 
n’hi ha 19).   

        
        

 

El senyor Orfila comenta que el seu mandat com a batle de l’Ajuntament des Mercadal acaba el 

15 de maig de 2010, i proposa que el substitueixi en la vicepresidència el senyor Josep 

Carreras Coll, batle de Ferreries. 

S’aprova per unanimitat elevar la proposta a l’Assemblea General. 

La secretària general proposa que la sessió de la Comissió Permanent prevista per al mes de 

maig es pugui dur a terme a Menorca i així acomiadar el mandat del senyor Orfila. 

El senyor Tur demana com quedarà la tercera vicepresidència. El president contesta que parlà 

amb el senyor Ferrer i que aquest li suggerí que el seu partit, Unió Mallorquina, proposàs un 

substitut.  

 

Precs i preguntes. 
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El president informa que a la reunió mantinguda ahir amb el president del Govern i la 

consellera d’Innovació, Interior i Justícia es va parlar dels principals problemes dels 

ajuntaments. Comenta que exposà que un dels problemes era poder fer front a les obres amb 

un finançament plurianual, ja que l’empresa no pot esperar aquest temps a cobrar i les entitats 

bancàries no concedeixen crèdits. Informa que el senyor Francesc Antich es preocupà per la 

situació i comentà que es reuniria amb les entitats bancàries per poder resoldre aquest 

problema.  

També parlà de reunir-se amb el conseller d’Economia i Hisenda, el senyor Carles Manera 

Erbina, per coordinar el calendari de pagament i, a llarg termini, poder coordinar 

interadministrativament el pla de subvencions, perquè es complementin les unes amb les altres 

i responguin veritablement a les necessitats municipals.  

El senyor Albertí també comenta que és important aclarir quan es pagarà el que es deu 

actualment. 

El senyor Carretero exposa que el fet de rebre una subvenció al cinquanta per cent pot ser més 

perjudicial que avantatjós, ja que, de l’altre cinquanta per cent, se n’ha de fer càrrec 

l’ajuntament, i després hi pot haver retards a l’hora de cobrar els doblers subvencionats. Com a 

exemple, informa que la subvenció del Servei d’Orientació de les Illes Balears de l’any 2008 

encara no s’ha cobrat, però sí que l’ajuntament l’ha haguda de bonificar. 

Pren la paraula el senyor Orfila i comenta que el Govern és el que marca les prioritats dels 

ajuntaments, per la qual cosa s’hauria de crear una comissió de consulta obligada davant 

qualsevol llei que s’hagi d’aprovar, i així reforçar el paper del municipalisme. 

El senyor Pizarro exposa que almenys hi ha dos parlaments, el d’Andalusia i el d’Extremadura, 

que estan estudiant lleis d’autonomia de finançament municipal, i que es podrien analitzar. 

El senyor Albertí informa que la Comissió de Patrimoni assumeix competències pròpies dels 

ajuntaments i que està aprovant informes sense saber el parer de l’ajuntament. 

El president comenta que sol·licitarà una reunió amb el conseller executiu de Cultura i 

Patrimoni, el senyor Joan Font Massot, i que un cop que sàpiga el dia i l’hora ho farà saber a 

tots els membres del Consell Executiu. 

El senyor Marí informa que Eivissa té el mateix problema, i proposa que l’illa d’Eivissa sol·liciti 

una reunió amb el Consell Insular d’Eivissa per parlar sobre aquest tema de la Comissió de 

Patrimoni. Convida el president a assistir-hi. 

El senyor Orfila demana quina és la situació del conveni de protocol per elaborar l’estatut 

d’autonomia local. El president contesta que està pendent de firma. 
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La senyora Calvo informa que, arran de la Llei de contractes, els convenis de col·laboració que 

s’estaven duent a terme fins a l’actualitat ja no són viables i deixen tot un sector de població, 

els exclosos socialment, sense protecció. Comenta que s’ha notificat aquest tema a la FEMP, 

que la Secretaria del Ple de l’Ajuntament de Palma l’analitza i que Càritas Balears també l’ha 

notificat a Cáritas Española per tal de tractar-lo amb els seus departaments jurídics.  

El senyor Torres informa que l’Ajuntament de Santa Margalida també es troba amb el mateix 

problema. 

El president comenta que el Departament Jurídic de la Federació farà la gestió pertinent. 

Pren la paraula la secretària general i demana quins seran els membres que formaran part de 

la Comissió Interna d’Economia Financera Local, que queda formada de la manera següent: 

AJUNTAMENT NOM I LLINATGES CÀRREC 

Maó Vicenç Tur Martí Batle 

Es Mercadal Ramon Orfila Pons Batle 

Puigpunyent Joan Ferrà Martorell Batle 

Eivissa Santiago Pizarro Simón Regidor 

Sant Lluís Llorenç Carretero Tudurí Batle 

Santa Margalida Martí A. Torres Valls Batle 

Palma Adrià Garcia Campos Director general d’Hisenda  

Govern balear Eulàlia Mas Espinoza  Direcció General 

d’Administracions Públiques 

Consell de Mallorca Pendent de nomenament Cooperació Local  

 

Sense més assumptes per tractar, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, 

n’estenc aquesta acta. 

 

La secretària general   Vist i plau 

     El president  


